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    П  И  Т  А  Н  Е 

 

   ОТ ДАНИЕЛА РУСЕВА – общински съветник 

   от МК   ДБГ / БНД, ЕНП, ССД, Глас народен и НДСВ/ 

 

 

   Уважаеми господин кмете, 

 

    Преди години, въз основа на сигнали на граждани, бях отправила питане 
за напастта от  посевните врани в Шумен, които са най- вече в градската 
градина и замърсяват детските площадки, алеите, пейките. Гражданите не 
са спокойни в това място, предназначено за отдих. Понякога, ситуацията 
там е като във филм на Хичкок. Тогава кметът бе потърсил обстойна 
експертиза от човек, който бе предложил различни начини за справяне с 
проблема. За съжаление, не последваха реални стъпки. Понастоящем 
отново хора от Шумен ме уведомиха за това, че в други райони на 
страната/ дадоха ми за пример  Рилският манастир/, използват специални 
звукови устройства със звук от сокол, които прогонват птиците от 



обичайните им местообитания. Резултатът – чиста среда, без този 
непрекъснат шум от птици, който безпокои и живеещите наоколо. От 
известно време в центъра на Шумен, през малки интервали от време се 
чува подобен звук, наподобяващ такъв на граблива птица, който вероятно 
е същият, предназначен за да прогонва посевните врани от обичайните им 
местообитания. 

      С оглед на това  отправям следното 

П И Т А Н Е: 

1. Дали звукът, който се чува в центъра на Шумен, през кратки периоди 
от време и наподобява крясък на граблива птица е от уред, който е 
поставен от общината за справяне с проблема с посевните врани или 
е частна инициатива? 

2. Бихте ли проучили този опит в други райони на страната за да се 
справи Община Шумен и с посевните врани в градската градина, които 
създават сериозни неудобства на гражданите, които са в парка за 
отмора, както и на живеещите наоколо?                                                                          
 

                            ИЗГОТВИЛ: 

        /Даниела Русева/ 

 


